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Vragenhalfuur raad 31 oktober 2019 
 
 

Mevrouw Roos (Hart voor Bloemendaal): 
 

1. De heer Heijink heeft beloofd de heer Nederveen te zullen bellen met de vraag waarom zijn 

mailbox volledig is vernietigd direct na diens opstappen in januari 2015. Wat is de uitkomst 

van uw telefoongesprek met de heer Nederveen? Gaat u hem nog bellen? Waarom hebt u 

dat nog niet gedaan? 

2. De heer Roest vertelde dat het normaal was als een opstappend burgemeester zijn mailbox 

vernietigde. Hebt u zelf ook na uw vertrek uit Laren of vlak daarvoor alle mails uit uw 

burgemeestersmailbox vernietigd, gewist? Zo niet, waarom niet als dat normaal is? En wat 

vindt u van het feit dat de mailbox van de heer Nederveen is vernietigd? Is dat inderdaad 

normaal volgens u? 

3. Wanneer kan ik de opdracht aan Hoffman komen inzien. Ik heb die nog steeds niet gezien. 

Het is mij beloofd dat ik het zou inzien zodra ik het verzoek bij de griffie had neergelegd. Dat 

is nu al 6 weken geleden gebeurd. Dus waarom wordt die afspraak niet nagekomen? 

4. Hoe kan het dat de USB-stick van de heer Heukels mails bevat die niet op mijn USB stick 

staan? 

 


